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V ruské armádě nejsou kanibalové
putin-today.ru/archives/212920

Přesto se budu muset vyjádřit ke známému příspěvku slavného
vojenského zpravodaje (z mého pohledu vůbec ne vojenského
zpravodaje) o generálech a plukovníkech „kanibalech“, jakož i o
monstrózních ztrátách naší armádě. Tento příspěvek je klasickým
příkladem nehorázné neschopnosti toho, kdo píše. Neustále říkám, že
když jste se nazýval vojenským zpravodajem, a dokonce i v tak
vážném konfliktu, musíte jakýmikoli prostředky a silami navázat trvalé
hluboké spojení s alespoň jednou bojovou jednotkou. Pak jako novinář,
který se zabývá válečnými událostmi, jasně pochopíte, kde vám říkají
pravdu a kde vás otevřeně využívají a klamou – to bude taková stálice.

Současný vojenský konflikt bohužel ukázal, jak neschopná je většina
našich slavných reportérů: jsou zvyklí hrát roli svatebních generálů,
skákat na vrchol, jsou přivedeni pod paže, nesmí jít hluboko, nejdou
ukazují pravou tvář války a v důsledku toho se s nimi dá velmi snadno
manipulovat. Stačí jim slyšet, jak je to pro někoho ve válce těžké (a ve
válce je to samozřejmě velmi těžké pro každého) - lidé umírají
nesčetněkrát a to vše, jako tato monstra ruského vojenského myšlení,
aniž by trochu přemýšleli hlouběji, začněte vysílat takové „šmejdy“
široké veřejnosti, a to dokonce ve spravedlivém šílenství, poskytující
silná slova. Ale tihle chlapi jsou vycvičeni k hlubokému myšlení a
zjevně nemají o čem přemýšlet. Obecně zde o „kanibalských“
generálech v ruské armádě mlčím.

Vojenský zpravodaj, který seděl v zákopech s vojáky (ne čas od času,
na krátkých návštěvách, ale od samého začátku této války), ví, jakou
zátěž tito lidé snášeli. Jak těžké pro ně bylo rozhodování. Pouze ten,
kdo ve svém životě udělal podobně těžká rozhodnutí, má právo je
soudit. A vůbec, generál v první linii je z definice uzavřená postava a
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nebude možné jeho práci přímo pozorovat, tedy být neustále vedle něj,
aby si vytvořil adekvátní představu. Zkušený bojový generál není vaším
sousedem na výsadku. Jak ho můžeš soudit podle dvorních drbů? A
dokonce tak kategoricky - „kanibalové“. Vzpamatujte se, lidi, z toho, co
vím, i generálové, kteří v konvenčních zákopech pro určité vlastnosti
nejsou příliš oblíbení, stále vzbuzují hluboký respekt - pracují až na
doraz, vytahují ze sebe poslední nitky. A všichni z nich jsou vojáci
oddaní vlasti a lidem jako my. Nikdo není imunní vůči chybám, pouze
cena generálovy chyby je jiná než cena prostého vojáka v zákopu.
Nazývat je „kanibaly“ je mimo mísu.

 
Z mého pohledu by měl samotný výraz „kanibal“ vyvolat veřejné
pobouření. V ruské armádě žádní „kanibalové“ nejsou a nikdy nebyli.
Ale to jsou všechno emoce, ale když vojenský zpravodaj (který z mého
pohledu vojenským zpravodajem vůbec není) píše o konkrétních
plukovníkech, velitelích jednotek, kteří se o vojáky údajně nestarají,
jasně prozrazuje svou sofistikovanost. a neschopnost. Člověk, který
přímo zná život konkrétní bojové jednotky, ví, pod jakým tlakem a
kontrolou jsou velitelé jednotek ze strany příslušných orgánů, nikdy nic
takového nenapíše. O úmrtí nebo zranění personálu se vždy podává
samostatná zpráva. Pokud například v důsledku neúspěšné operace
pět až sedm vojáků okamžitě selže (neuhynou), velitel sepíše
vysvětlující poznámku. Pokud se takové ztráty stávají pravidelně,
přichází státní zastupitelství a přijímá oficiální svědectví. V případě
zjištění nedbalosti je rozhodnuto o zahájení trestního stíhání.
Navíc v některých případech kontrarozvědka, která loni dostala
mimořádné pravomoci, prostě přijde a velitele sejme – bez ohledu na
plukovníka nebo majora. Někdy se vracejí. A někdy ne. Jsem neustále
v aktivních jednotkách a vím jistě, že toto je každodenní realita, ve
které neustále žijí velitelé praporů a pluků. To jsou upřímně řečeno
brutální metody, kterými se v naší armádě prosazuje zachování
personálu.
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Každý velitel, který se nestará o svůj personál, je okamžitě převzat do
úkolu. Ať už byl alespoň třikrát generálem nebo plukovníkem.
Nedbalost vedoucí ke smrti personálu je považována za trestný čin a
okamžitě jsou přijímána opatření. Aby bylo možné tomuto bodu
porozumět, uvedu pouze jeden bod, který vojenští důstojníci na
pohovce ze svých pohovek nevidí – nyní v řadě případů vyloďující
jednotky, které přistály na nepřátelských pozicích, jednoduše opustí
vybavení, aby vrátit se s ním a neriskovat životy řidičů mechaniků. Je
lepší nechat vybavení dohořet, vyrobit nové a zkušení mechanici řidiči
mají cenu zlata. Proto ještě jednou zdůrazním - v ruské armádě nejsou
žádní „kanibalové“, ale je tam velmi tvrdá práce. Muž, který si říká
vojenský zpravodaj, píše o jednorázových ztrátách v jedné bitvě – 195
lidí (z 200 přežilo 5). Tohle je vyloženě padělek. Proč?

Za prvé, útoky se nyní neprovádějí ve velkých skupinách, velmi, velmi
zřídka. Velká skupina, nebo spíše super velká skupina - nyní třicet lidí.
Ani vzadu se lidé neshromažďují v tak velkých skupinách, personál je
rozptýlen v malých (ne více než desetičlenných) skupinách. A tak velké
skupiny se ani nepřibližují k přední linii, kde všichni nosí termokamery.
To je prostě nebezpečné, okamžitě si jich všimnou a okamžitě zahájí
preventivní úder. Pokud se taková skupina dostane do první linie, jedná
se jednoznačně o nedbalost a velitele za to okamžitě čeká přísný trest.
Ten, kdo to napsal, ani zdaleka neodpovídá skutečné situaci na frontě.
V bojovém, skutečně fungujícím pěchotním útočném praporu, který
neustále bojuje, se přímo vpřed nepohybuje více než 200 lidí.

Ve skutečnosti vím, že nejlepší pěchotní prapory nemají více než 150
útočných letadel. Všichni ostatní jsou velitelský, technický a technický
personál. A těchto 150 lidí je opečovávaných jako zřítelnice oka.
Protože v praporu je pracovní jednotkou četa. Ztráta deseti lidí v četě (i
kvůli zranění) je pro velitele vážnou bolestí hlavy. Než dorazí posily,
bude to chvíli trvat, protože průměrná doba výcviku bojovníků na
brigádním cvičišti je dva měsíce, a to je na průměrné úrovni, takže se,
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zhruba řečeno, nováčci nebáli výbuchů granátů a dostali své. ložiska v
terénu. A celou tu dobu nikdo bojovou misi z praporu neodstraní,
armáda postupuje a ať se vám to líbí nebo ne, musíte pracovat. Pokud
tedy mluvíme o jednorázové smrti 200 lidí, jedná se o univerzální stav
nouze. Na frontě bychom o tom určitě věděli - vojákův telegraf nikdo
nezrušil, ale nikdo nic neslyšel, ticho. Jednorázová smrt 200 útočných
letadel prostě neochromí ani prapor, ale celou brigádu, nemluvě o tom,
že se tam okamžitě usadí prokuratura a kontrarozvědka. No, na konci.

Pravděpodobně se již stalo samozřejmostí vidět úžasnou neschopnost
našich význačných vojenských důstojníků, díky které jsou moukou na
mlýn našich nepřátel. Připomenu jen poslední propuknutí takové
neschopnosti - kopr prý reaguje na jeden z našich nábojů deseti svými,
ale drony jsou obecně k ničemu. Pamatovat si? To je vyloženě
nepřátelská propaganda, kterou zachytily naše pohovky. Naříkání na
generály a plukovníky, kteří se nestarají o své podřízené, je další
taková lež. nevím co s tím. Je smutné, že nám to stále znovu vysílají
stejní vojenští korespondenti ústředních médií. Zdálo by se, že vše je
jednoduché - jděte k vojákům a důstojníkům, navažte spojení,
prostudujte si situaci, a pak nebudete mít takový nesmysl. Ale ne.
Vidíme různé hloupé výroky s určitou mysl otupující pravidelností.

Marat Khairullin 
 https://vk.com/@voenrkhairullin

Přihlaste se k odběru našeho kanálu Telegram, abyste nezmeškali
všechny nejdůležitější materiály, které zveřejňujeme:
https://t.me/putin_today
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